
 
Zápis č. 8/2011 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 8. zasedání AS FSv, které se konalo dne 30. 11. 2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Šenberger, prof. Máca, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 8. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení podmínek pro přijímání do mgr. oborů na FSv pro 
akademický rok 2012/2013 
3. Ekonomické otázky - příprava tvorby rozpočtu pro rok 2012 
4. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis ze 7. zasedání AS FSv ze dne 26. 10. 2011 byl schválen bez připomínek.  
 
Zástupci senátní komise pro bufet kontaktovali paní Hlaváčkovou. Komise začala 
fungovat.  
 
Akreditace oboru Integrální bezpečnost staveb proběhla bez změny názvu. 
 
Členové AS naformulovali dopis pro pana rektora ohledně parkování pod Novou 
budovou ČVUT. Text dopisu byl schválen hlasováním. 
Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných senátorů). 
 
Prof. Konvalinka upozornil na režim fungování spojovacích dveří mezi FSv a Novou 
budovou ČVUT. Pan tajemník dostal od paní děkanky za úkol tento problém 
vyřešit. 
 
Dr. Šibrava vyzval členy AS, aby předložili své připomínky k provoznímu řádu doc. 
Demelovi. Po projednání legislativní komisí bude nový návrh předložen senátu. 
 
Prof. Konvalinka shrnul průběh výběrového řízení na audit SÚZ. Do konce roku 
bude zveřejněn inzerát pro výběr auditorské firmy. Během ledna by měly 
proběhnout příslušné audity. AS přijalo usnesení o vyzvání pana rektora k podání 
trestního oznámení  jako reakci na známé výsledky interního auditu SÚZ. 
Hlasování: pro 24|proti 0| zdržel se 0 (z přítomných senátorů). 
 
Bod 2.  Projednání a schválení podmínek pro přijímání do mgr. oborů na 
FSv pro akademický rok 2012/2013 
 
     „Podmínky pro přijetí ke studiu v magisterských studijních programech 
uskutečňovaných na Fakultě stavební ČVUT v Praze pro akademický rok 2012/13“ 
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předložil z pověření děkanky fakulty akademickému senátu ke schválení prof. 
Máca.  
     V předloženém návrhu dochází oproti podmínkám stanoveným pro 
akademický rok 2011/12 k těmto zásadním změnám: 

1. Pro program Architektura a stavitelství se mění (zjednodušují se) zásady pro 
stanovení pořadí uchazečů (odst. 2b). 

2. Pro některé studijní obory se mění tzv. příbuzné studijní obory (odst. 3). 
Návrh byl projednán na zasedání pedagogické komise, která jej doporučuje ke 
schválení.  
 
Hlasování: pro 21|proti 0| zdržel se 3 (z přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Ekonomické otázky - příprava tvorby rozpočtu pro rok 2012 
 
Pan tajemník prezentoval návrh opatření pro rok 2O11 a roky následující, které 
ovlivní tvorbu metodiky pro čerpání dotace MŠMTV.  Prezentace obsahovala 
odhad hospodaření k 31. 12. 2011.  
Prof. Pospíšil shrnul závěry jednání ekonomické komise. Doc. Demel připomínkoval 
některé body prezentace, které byly prodiskutovány s panem tajemníkem. 
Rozpoutala se vyčerpávající senátní diskuze. 
Pan tajemník byl požádán o poskytnutí své prezentace všem členům senátu pro 
umístění na intranet.  
 
Bod 4.  Různé 
 
Diskutovala se možnost, jak ušetřit na energiích.  
 
Ing. Cajthaml referoval o průběhu kontroly formulářů doktorského studia. Zjištěné 
nesrovnalosti budou oznámeny prof. Hájkovi.  
 
Paní děkanka mluvila o limitech míst doktorského studia. Zdůraznila, že je nutné 
přijímat zejména ty uchazeče, kteří budou odvádět kvalitní práci.  
 
Pan tajemník byl požádán o připravení analýzy zdrojů po katedrách a přehled 
financí za výuku po jednotlivých katedrách v porovnání posledních dvou let, aby 
bylo zřejmé, jaký vliv měla poslední změna metodiky. 
 
Objem peněz na SGS 2012  zatím není znám. 
 
Studentská komora žádá o vyřešení problému kouření před vstupem do budovy. 
Problém kouření bude zakotven v provozním řádu.  
 
Studentská komora považuje stávající formu hodnocení výuky za nevyhovující. 
Budou navrženy úpravy. 
 
Prof. Šenberger referoval o probíhajících a připravovaných stavebních aktivitách 
na FSv a v budově A jako celku. 
 
Pedagogická komise diskutovala návrh úpravy stipendií. Materiál bude 
připraven, prodiskutován studentskou komorou a předložen ke schválení na 
příštím zasedání AS.  
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Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 14. 12. 2011 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z. Pešková 
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